
Styremøte 
Hovedstyre i Spanskrøret 2023 

________________________________________________________________________ 
 

Dato: 17.sep 

Sted:Kontoret 

Ordstyrer: Olav 

Referent: Håkon

Fraværende: Aurora 

Oppsummering 

 

Rekord i langt møte. En del infosaker uten særlige handlingsplaner. Mye opptakstur 

ferdigspikring, og en god del forberedelser for neste års Styre. To saker om Tog på et møte.  

Runde rundt bordet 

 

Hvem  Kommentar 

Olav Vært syk / husker ikke hva jeg har gjort siden sist. Vært 
på to immball 

 

Håkon Vært på 3 immball, hadde spillkveld,  

Linnea Jobba, blitt båtfører, vært nomade, innflyttingsfest og 
immball da 

 

Hermann Panta  

Emma Jobba litt, 2 immball, sydd styrebånd  

Thea Sydd styrebånd, jobba, 2 immball, pride  

Aurora Borte, bursdag  

Amalie Sydd styrebånd, litt jobb, bittelitt skole, treninger og støl 
i hele kroppen, tur 

 

Herdis 2 immball, spillkveld, kaizers konsert hjemme  

Mariken Pimp your undies, color-run, pride, immball, praksis, for 
lite skole mye å ta igjen 

 

Rohan Spillkveld, bursdag, teknafest, vant fotballkamp, 2 
immball, skole, bestilt flybilletter hjem 

 

 



 
Oppdatering rundt vervarbeid 

 
 

Hvem  Kommentar 

Olav Vært på møte med LL, svart på mailer, gjort litt 
smågreier her og der. Vært på eksternt arrangement. 

bzz bzz fra drill hos 
delta 

Håkon Ordnet mye til opptakstur, booka buss, hatt møte, sendt 
ut bekreftelse. lagt ut om ITdagene 

 

Linnea  Søkt støtte x11 (typ) til IE og noe til 
NV/Velferdstinget/Studentfrivilligheten. Sett litt hvordan 
vi ligger an ifht. budsjett. Ellers business as usual med 
å føre regnskap og betale mye greier. 

 

Hermann Lite i forhold til vervet, men kjøpt inn brus og tatt inn folk 
i komiteen.  

 

Emma Hatt komitémøte: Planlagt quiz og utvekslingsmøte med 
LTV. Kanskje en egen side på nettsiden. Venter på svar 
om økonomisk støtte til foredrag.  

 

Thea Hatt komitemøte, planlagt nye ting til nettsiden og 
fordelt arbeid. Fått med meg folk på posten min. 

 

Aurora   

Amalie Vært på tur med TURLUR og ordna med det, tatt opp 
folk i komiteen, søkt støtte, fått godkjent årsmøte og 
styre i brønnøysundregisteret, sydd styrebånd og 
prøver å få oversikt over treninger dette semesteret 

  

Herdis Hatt komitemøte og planlagt semesteret, og hatt 
sosialkveld med de nye. Planlagt opptakstur. Maila litt 
om postpraksisfest og halloweenfest? Planlagt rundt 
immball + hatt immball. 

 

Mariken Sydd styrebånd, skrevet tale, snakket med t-skjorte 
gjengen om penger, svart på mail, hosta leker på vors  

 

Rohan Skrevet tale, vært konfransier. Sendt ut melding om 
påmelding til opptaksturen.  

 

 
 

Ris/ros 

           

Hvem R(i/o)ses for hva 



Herdis Ros for et fantastisk immball! 

Alle som lagde 
styrebånd 

Ros til alle som har vært med på å lage sykt fine styrebånd! <3 

Mariken, Rohan 
og Olav 

Ros for fine taler i går! 

Thea Ros for å ta med boller på møte! 

Mariken Ros for spredning av positiv energi 

Rohan Ros for god jobb som konferansier 

Håkon Ros for opptakstur planlegging 

Alle For at vi fikk til en gøy spillkveld! + at ingen ble for dårlige på immball i 
går! 

 

Spanks 

 

Hvem Grunnlag for spank Tas den? 

Hermann Ikke stille seg tilgjengelig for salg av merch Ja 

Hermann For det stinker fisk på kontoret Ja 

Linnea For å ta båtførerprøven uten å ha båt Nei 

Rohan Ikke vippse for gave Ja 

Hermann 2,5 for å kaste 50 kroner i pant Trukket 

Thea Glemme spanskrør til bilde Ja 

Håkon Glemme spanskrør til bilde Ja 

Hermann Danse stygt til fager abraham Trukket 

Linnea Ikke ha kontroll på spanskrøret sitt Nei 



Linnea Ikke ha bilde på slack Ja 

Amalie Ikke ha bilde på slack Ja 

 
 

Styrets forslagskasse - Har vi fått noe idag da tro?? 

 

Hva Hva har kommet inn? 

Naborevyen Ønsker å få tilgang til kontoret! - konklusjon: Det får vi til 

  

 
 
 

Saker 

 

Sak 1:  Uketoget Innmelder: Olav 
Tid: 5-15min 

Bakgrunn 
Frist for å melde seg på UKEtoget nærmer seg (24.09). Skal vi spikre 
opplegget vi planla på workshopen i våres? 

Diskusjon 

Missa fristen for flåtebygging, har et opplegg hvor vi skal “streike”?  
Vi skal hvertfall melde oss på, må være synlige. Trenger ikke være noe voldsomt opplegg.  
7.oktober klokken 12 er UKEtoget.  
Mariken har ansvar for å arrangere og ordne oppmøte!  
Burde spikre opplegget nå; 
Ha med spanskrør, høyttaler, og fanen, noe form for uniform? Spanskrøret merch/fotballdrakter 
osv.  
Kan lage en poll/avstemning i arrangementet.  

Konklusjon Vi lager et arrangement, inviterer medlemmer til å være med! Uniform: Spanskrør (Styret), 
Spanskrøret-genser/t-skjorte/fotballdrakt/grønt. 7.oktober klokken 12 

Handlingsplan Lage arrangement, invitere medlemmer. Gå i tog 7.oktober klokken 12 

 
 
 
 
 
 



Sak 2:  Pride-tog neste år 
Innmelder: 
Mariken/Herdis 
Tid: 5 min 

Bakgrunn 
Invitasjonen kom i søppelpost i år :/, Spanskrøret bør stille i toget til 
neste år🏳🌈🏳🌈🏳🌈 

Diskusjon Alle linjeforeningene går i Pride, burde vært med for lengst. Bør skrives i et referat til neste 
styret. Faddersjef kan ha ansvar for det.  

Konklusjon Det får vi til neste år, erfaringsoverførsel 

Handlingsplan Faddersjef tar det som ansvar fremover at Spanskrøret deltar i Pride-tog 

 
 

Sak 3:  Komitéopptak Innmelder: Olav  
Tid: 10 min 

Bakgrunn 
Har alle tatt inn komitémedlemmer? Er vi fornøyde? Hva kan vi evt 
gjøre bedre til neste år? 

Diskusjon 

Alle har tatt inn på førsteplass. 2. og 3. valg vurderes ut ifra om komiteene har plass til fler, 
varierer fra komite til komite. Men generelt, alle har tatt opp. 
Til neste år burde komitelederne samles og ta opp samtidig. Slik at det ikke blir skevfordeling 
om når de blir tatt opp. Bør skje samtidig for alle komiteene 
Send melding om du vil ta inn fler, og spør om de ønsker å være med i flere komiteer.  
Kanskje vi burde ha en tydeligere ansvarsavklaring. Holder kanskje å ha det på vårsemesteret, 
og heller mer sosial-fokusert på høsten. La dem bli varme i trøya for de får tydelige 
ansvarsrammer.  

Konklusjon  

Handlingsplan 
Til neste gang: Felles tidspunkt for å ta opp nye medlemmer for alle komiteene. Ha 
ansvarsavklaring på vårsemesteret, men mer sosialt fokus på høst-opptaket. Olav overfører 
dette til neste Styret. 

 
 

Sak 4:  fagseminar om rus og seksuelle grenser i studentfrivilligheten Innmelder: Olav 
Tid: 1 min 

Bakgrunn 

5.oktober kl.09.00-14.00. 
Arrangementet er gratis, og det blir gratis lunsj. Jeg har tenkt å 
dra, vil noen andre være med? 

Diskusjon 

For oss som er i Styret. Er på Kalvskinnet. Sender påmelding i chatten, flere som blir med selv 
om mange er i praksis og har andre oblige ting.  
Meld deg på via denne linken: https://forms.gle/BDCJxR7pAbaXADec9 
Påmeldingsfristen er 2.oktober 

Konklusjon De som kan blir med! 

Handlingsplan Frist påmelding 2.oktober. Melde seg på og delta 5.oktober 



 
 

 
 
 

 
 

Sak 5:  Case i emnet IØ1003 Ledelse i frivillige organisasjoner. Innmelder: Olav 
Tid: 5 min 

Bakgrunn 

Jeg, Thea og Emma(4.klasse) stiller som intervjuobjekter til dette 
emnet. Her vil andre ledere i frivillige organisasjoner se på vår 
linjeforeningskultur og organisasjon, og komme med 
forbedringsforslag når de er ferdige med arbeidet sitt. 

Diskusjon Kjekt for oss å få tilbakemelding fra noen utenifra. Tirsdag 3.oktober presenteres vi. 
I uke 43 har de en presentasjon av hva de har funnet ut av om oss. 

Konklusjon  

Handlingsplan  

Sak 6:  Overleverings skriv til elevrådsleder 
Innmelder: 
Mariken 
Tid: 2 min 

Bakgrunn 
Kunne vært lurt å få ordnet et overleveringsskriv mellom 
elevrådsrepresentantene hvert år, slik at en får oversikt over 
oppgavene sine og tips og triks:) 

Diskusjon 

Kanskje snakke med tidligere så kan de skrive litt, også kan Rohan legge til sitt i høst slik at det 
er klart til neste år. Kan skrive om rollen som konferansier, ansvarsområde i styret, og feks 
pride.  
Ta kontakt med Sina og Erle, om de vil være med og lage noe.  
Neste år bør det også informeres om på starten av fadderuka.  
La skrive ligge i spanskrøret driven 

Konklusjon  

Handlingsplan Ta kontakt med tidligere elevrådsledere, og skrive et skriv til neste år 



 
 

 
 
 

Sak 7:  Komitefest / Julebord vors Innmelder: Olav 
Tid: 10 min 

Bakgrunn Snakk om å ha det den 29 september, til Samfundet. Kjører vi på? 

Diskusjon 

Samfundet er visst stengt da, åpner igjen 5.oktober. Så kommer UKA.  
Er lurt å ha noe for å kickstarte komite-sosialt så hadde vært gøy å gjort noe. 
Kanskje heller bare ha noe internt i komiteene,  
Hva med komitevorsj før julebord. Pleier egentlig å være kullvors. Komitevors dekker jo 
egentlig ikke alle, er ikke alle som er med i komite.  
Bruke påmeldingslista for å fordele de som ikke er på komite slik at alle har et sted 
 

Konklusjon Ikke noe egen komitefest dette semesteret, for mye som skjer. Prøver å arragnere komitevors 
før julebord isteden! 

Handlingsplan Vi kjører komitevors før julebord i november, og satser på komitefest på vårsemesteret 

Sak 8:  Gjennomgang SKOM-referat Innmelder: Olav 
Tid: 5-10 min 

Bakgrunn 
SKOM har hatt møte, vi ser på hva de har diskutert og vurderer om vi 
tar det videre. SKOM Dagsorden 07 

Diskusjon 

Webkom ordner for nettsiden deres. Håkon hører med dem om takeover.  
SKOM støtter åpne vedtekter, og at vi trenger nye retningslinjer for hendelser.  
Handlingsplan for ulike scenarioer. 
 
Vi burde lage et fb-innlegg når vi er mål med nye varslingsskjema vårt. Mariken og Linnea lager 
og får varslinger, så løsningen nå blir to forms som går til to forskjellige par i styret. På denne 
måten kan jenter varsle til jenter. 
 
Burde opplyse tydelig på nettsiden og på genfors at handlingsplanen er laget utifra vedtektene 
sine rammer, og hentet fra ordentlige kilder for retningslinjer.  

Konklusjon SKOM Dagsorden 07 

Handlingsplan  

https://docs.google.com/document/d/1IiRTrf5E6esSPFDwJY0_FI4RFCRTYVccICPqBP6EKFY/edit?fbclid=IwAR2RgbiVooAtS3wmSpirpHrX28xWcduk4bjdv0C4V1a6jkLxUJHb0MxH-Ds
https://docs.google.com/document/d/1IiRTrf5E6esSPFDwJY0_FI4RFCRTYVccICPqBP6EKFY/edit?fbclid=IwAR2RgbiVooAtS3wmSpirpHrX28xWcduk4bjdv0C4V1a6jkLxUJHb0MxH-Ds


 

 
 
Kjapp do-pause 17:50 

 
 
 

Sak 8.5:  Retningslinjer / Handlingsplan Innmelder: Olav 
Tid: ? 

Bakgrunn  

Diskusjon Har fått tips om handlingsplan fra LNU. Olav begynner å se og jobbe med det, kan komme 
tilbake med mer konkrete ting vi kan se på. Greit å få med oss det foredraget først også. 

Konklusjon  

Handlingsplan  

Sak 9:  Fast møtetidspunkt Innmelder: Olav 
Tid: 5 min 

Bakgrunn 
Jeg ønsker at vi klarer å komme fram til et fast møtetidspunkt for 
semesteret, slik at vi slipper å doodles annen hver uke… 

Diskusjon 
Blir fort søndagsmøter. Fleste synes søndager er greit. Passer greit i forhold til jobb og skole 
og praksis. Passer dårlig i forhold til Cava og generell avslapning.  
Lage en generell doodle, med bare dagene.  

Konklusjon  

Handlingsplan  

Sak 10:  Sliter med å få Amalie og Rohan inn på brønnøysundregisteret Innmelder: Olav 
Tid: 5 min 

Bakgrunn Lage et referat som vi kan sende inn. Trenger tre signaturer. 

Diskusjon 

*DUNK *DUNK *DUNK (Delta bygger visst kontor >:(  
 
Vi må “velge inn” Amalie og Rohan igjen, som en bekreftelse på at de er i Styret. 
Signeringer gjennomføres.  

Konklusjon  

Handlingsplan  



 

 
 

 
Linnea og Rohan peller seg ut - 18:10 
 

Sak 14:  Opptakstur siste rundown Innmelder: Olav 
Tid: En del 

Sak 11: Oppdatere komitesidene, slack. Innmelder:Thea  
Tid: 5 min 

Bakgrunn  

Diskusjon 

Alle komiteledere må innen neste uke ha fått inn tekster og bilder av nye komitemedlemmer. Se 
på de vi har for inspirasjon. Vil også prøve å fil gruppe-komitebilder med tema! 
Også kommet forslag om å bytte fra Slack til Discord. Enklere å gjøre det på starten av våren 
istedenfor, når alle komiteene og internt er nytt.  

Konklusjon  

Handlingsplan  

Sak 12:  Kont høstferie 
Innmelder:  
Mariken 
Tid: 2 

Bakgrunn Blir det planlagt noe høstferie på kont? 

Diskusjon Kontkom skal ha møte, kan tas opp da. Quiz og vafler og kos, hadde vært gøy å fått til igjen.  
Mange som kan bidra 

Konklusjon Får til det, kontkom møte til uka 

  

  

  

  

  



Bakgrunn  

Diskusjon Diskusjon 

Konklusjon  

Handlingsplan  

 
De andre drar nå 18:43 
 

Eventuelt kommet opp under møtet 

 

Sak og/eller navn Konklusjon  (eventuelt opprette en saksrubrikk) 

  

  

  

  

  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Handlingsplan videre 

 

Saksnr. + Navn Handlingsplan 

1. Uketoget Lage arrangement, invitere medlemmer. Gå i tog 7.oktober klokken 12 

2. Pride-tog 
neste år 

Faddersjef tar det som ansvar fremover at Spanskrøret deltar i Pride-tog 

3. Komitéoppta
k 

Til neste gang: Felles tidspunkt for å ta opp nye medlemmer for alle komiteene. Ha 
ansvarsavklaring på vårsemesteret, men mer sosialt fokus på høst-opptaket. Olav 
overfører dette til neste Styret. 

4. fagseminar  
 

Frist påmelding 2.oktober. Melde seg på og delta 5.oktober 

6. Overleverings 
skriv til 
elevrådsleder 

Ta kontakt med tidligere elevrådsledere, og skrive et skriv til neste år 

7. Komitefest / 
Julebord vors 
 

Vi kjører komitevors før julebord i november, og satser på komitefest på 
vårsemesteret 

8 Gjennomgang 
SKOM-referat 

Webkom ordner nettside. Håkon tar kontakt om Takeover. Lage fb innlegg når nye 
varslingsordning er helt på plass. Olav utarbeider intern handlingsplan utifra 
vedtektene. 

11 Oppdatere 
komitesidene, slack. 
 

Alle komiteledere skaffer bilder og tekst for komiteene innen neste uke.  

12 Høstferie på kont Planlegges på kontormøte til uka 



14 Opptakstur  ???? 

 
 
 
 

Møtekritikk 

 
● NSTR 

 
 


